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Aan het college van B&W van Nijkerk 
Nijkerk, 26 april 2021 
  
 
Geacht college, 
  
Naar aanleiding van uw antwoorden op eerder gestelde schriftelijke vragen van januari jl. over het 
omgaan met giften voor mensen in de bijstand, wil de CDA-fractie vervolgvragen stellen op grond van 
artikel 33 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad. 
 
Het CDA maakt zich zorgen om de oplopende cijfers van mensen die een bijstandsuitkering aan vragen. 
Ook worden er landelijk veel zorgen geuit over het aantal jonge mensen dat hun baan kwijtraakt en in de 
toekomst mogelijk met armoede en/of schulden te maken krijgt.  
Uit de beantwoording hebben wij begrepen dat giften van familie en vrienden in onze gemeente tot een 
bedrag van € 1.000 per jaar niet op de bijstandsuitkering ingehouden of beboet mogen worden, mits zij 
geen betrekking hebben op levensonderhoud.  Fijn om te lezen dat er ruimte is om te kijken naar 
persoonlijke omstandigheden. 
 
In de Tweede Kamer is onlangs een motie aangenomen om het bedrag te gaan verhogen naar € 1.200. 
Maar, een aangenomen motie is nog geen wettelijk beleid. En het zal wellicht nog even duren voor een 
nieuw kabinet hier wel of niet gehoor aan zal geven. In verschillende gemeenten zijn daarom moties 
aangenomen die al per 1 mei 2021 beleid hiervan maken. Voor mensen in de bijstand is een eventuele 
extra gift van vrienden en/of familie in deze tijd, denken wij, meer dan welkom! Dat is voor het CDA reden 
om deze aanvullende vragen te stellen: 
 
1. Is het in onze gemeente mogelijk om al gehoor te geven aan de Tweede Kamer motie van Dijk? 
 
2. Zo ja, is het college bereidt om de landelijke vrijstelling van giften in onze gemeente toe te staan                     
    tot € 1.200 ?  
 
3. Hoe snel is het mogelijk om dit in te voeren? 
 
4. Wanneer het niet mogelijk is om gehoor te geven aan deze motie, vernemen wij graag waarom niet?  
 
5. Welke mogelijkheden bestaan er om dit alsnog mogelijk te maken? 
 
Het CDA ziet uw beantwoording met belangstelling tegemoet.  

 
Met vriendelijke groet. 
 
Namens de fractie van het CDA, 

 
 
Pam van de Weijer-Feuerstein. 

 


